



Annual tuition, Additional and Optional Fees - 2024 2025

Type of Fees	FS1	FS2	Year 1	Year 2	Year 3	Year 4	Year 5	Year 6
Tuition Fees	18,000	18,000	22,000	22,000	22,000	22,000	22,000	22,000
Seat Reservation	1,000	1,000	1,000	1,000	1,000	1,000	1,000	1,000
Registration fee	500	500	500	500	500	500	500	500
Entrance Exam	-	-	300	300	300	300	300	300
Books Fee	1,000	1,000	1,000	1,000	1,500	1,500	1,500	1,500
Transportation- Two ways	4,000	4,000	4,000	4,000	4,000	4,000	4,000	4,000
Uniform	500	500	500	500	500	500	500	500

Notes:

- * **Registration Fee:** paid only once to the school, the payment is made directly upon registration, (non-transferable and nonrefundable).
- * **Seat Reservation Fee:** A fee of (1000) QR for each student, which will be deducted from the school tuition fees for the first semester (non-transferable and non-refundable)
- * **Transportation Fees:** must be paid in full at the start of each semester.

Fee Payments and Due Dates:

First Term fee: Due before 10/10/2024. It includes the first term tuition fee, registration, entrance exam, books, uniform, 7and transportation fees for the first term (if any).

Second Term fee: Due before 16/01/2025. It includes the second-term tuition fee and transportation fees for the second term (if any).

Third Term Fee: Due before 06/03/2025. It includes the third-term tuition fee and transportation fees for the third term (if any).

* You must commit to paying the instalments according to the dates shown above, and the payment can be in cash or by card \ bank transfer.

The student's guardian and I undertake to pay all fees due to him according to the dates indicated above.

Student Name: QID NO:

Guardian Name:..... QID NO:

Signature:..... Date:.....



الرسوم الدراسية والاضافية والاختيارية للعام الأكاديمي 2024- 2025

نوع الرسوم	الروضة الأولى	الروضة الثانية	الصف الأول	الصف الثاني	الصف الثالث	الصف الرابع	الصف الخامس	الصف السادس
الرسوم الدراسية	18,000	18,000	22,000	22,000	22,000	22,000	22,000	22,000
حجز المقعد	1,000	1,000	1,000	1,000	1,000	1,000	1,000	1,000
التسجيل	500	500	500	500	500	500	500	500
تحديد المستوى	-	-	300	300	300	300	300	300
الكتب	1,000	1,000	1,000	1,000	1,500	1,500	1,500	1,500
مواصلات / إتجاهين	4,000	4,000	4,000	4,000	4,000	4,000	4,000	4,000
الزى المدرسي	500	500	500	500	500	500	500	500

ملحوظة:-

* رسوم التسجيل : يتم دفع المبلغ مرة واحدة فقط عند التسجيل (غير قابل للتحويل أو للإسترجاع)

* **حجز المقعد** : عبارة عن (1,000) ريال قطري لكل طالب، يخصم قيمته من رسوم الفصل الدراسي الأول (غير قابل للتحويل أو للإسترجاع).

* **رسوم المواصلات** : يجب دفع رسوم المواصلات كاملة مع بداية كل فصل دراسي.

الأقساط وتواريخ استحقاقها :

قسط الفصل الدراسي الأول : - يستحق بتاريخ 10/10/ 2024 يشتمل على الرسوم الدراسية للفصل الأول ،التسجيل ، تحديد المستوى ، الكتب ، الزى المدرسي بالإضافة لرسوم المواصلات للفصل الأول (إن وجد)

قسط الفصل الدراسي الثاني : - يستحق بتاريخ 16 / 01 / 2025 يشتمل على الرسوم الدراسية للفصل الثاني بالإضافة لرسوم المواصلات للفصل الثاني (إن وجد).

قسط الفصل الدراسي الثالث : - يستحق بتاريخ 06 / 03 / 2025 يشتمل على الرسوم الدراسية للفصل الثالث بالإضافة لرسوم المواصلات للفصل الثالث (إن وجد).

* يجب الالتزام بدفع الأقساط حسب التواريخ الموضحة أعلاه ، ويمكن أن يكون الدفع نقداً أو بواسطة البطاقة البنكية أو التحويل البنكي .

أتعهد أنا ولي الطالب بدفع جميع الرسوم المستحقة عليه وحسب التواريخ الموضحة أعلاه.

إسم الطالب : بطاقة شخصية رقم :

إسم ولي الأمر : بطاقة شخصية رقم :

التوقيع : التاريخ :